
ZÁPISNICA 

 Zo IV. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Dulova Ves  

konaného dňa 1. 6. 2019 

Prítomní: 

 Poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny 

 Hlavný kontrolór obce – Ing. Ján Seman 

 Starostka obce – Ing. Barbora Ježiková 

 Hostia podľa prezenčnej listiny 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie overovateľov zápisnice. 
2. Schválenie programu zasadnutia. 
3. Správa o kontrole plnenia uznesení OZ za 1. štvrťrok 2019. 
4. Individuálna výročná správa obce Dulova Ves za rok 2018. 
5. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu obce Dulova Ves za rok 

2018. 
6. Návrh na schválenie Záverečného účtu obce Dulova Ves za rok 2018. 
7. Návrh na schválenie Zmluvy o nájme pozemku č. 1/2019. 
8. Písomná správa o použití dotácie – stolný tenis. 
9. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2019. 
10. Správa o kontrole vybraných zmluvných vzťahoch a dodržiavanie zákona o verejnom 

obstarávaní. 
11. Správa o vykonaní kontroly vyúčtovania dotácie poskytnutej ZKSS – Dulova Ves. 
12. Návrh kritérií na poradovník pre prijímanie detí do MŠ a čiastočná úhrada nákladov. 
13. Stav projektov. 
14. Interpelácie. 
15. Rôzne. 
16. Uznesenia. 
17. Záver. 

 

K bodu 1: 

Rokovanie IV. zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Barbora Ježiková, zároveň overila, 

že je obecné zastupiteľstvo spôsobilé rokovať a uznášať sa. Za overovateľov zápisnice boli 

určení Katarína Jakubiková a Martin Bednár (František Ivanecký, Katarína Jakubiková, Stanislav 

Leško, Alena Ňachajová, Tomáš Dzurenda), jeden sa hlasovania zdržal (Martin Bednár). 

 

 



K bodu 2: 

Poslanci navrhovaný program schválili piatimi hlasmi za (František Ivanecký, Katarína 

Jakubiková, Stanislav Leško, Martin Bednár, Tomáš Dzurenda), jeden sa hlasovania zdržal 

(Alena Ňachajová). 

 

K bodu 3: 

Poslanci OZ prerokovali správu o kontrole plnenia uznesení za 1. štvrťrok 2019 a zobrali ju 

šiestimi hlasmi na vedomie. 

 

K bodu 4: 

Poslanci OZ prerokovali individuálnu výročnú správu obce Dulova Ves za rok 2018  a zobrali ju 

šiestimi hlasmi na vedomie. 

 

K bodu 5: 

Poslanci OZ prerokovali stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu a zobrali 

ho piatimi hlasmi na vedomie, jeden sa hlasovania zdržal. 

 

K bodu 6: 

Poslanci OZ prerokovali Záverečný účet obce Dulova Ves za rok 2018 a schválili ho 

s celoročným hospodárením bez výhrad šiestimi hlasmi za. 

 

K bodu 7: 

Poslanci OZ prerokovali Zmluvu o nájme pozemku č. 1/2019 a schválili ju šiestimi hlasmi za. 

 

K bodu 8: 

Poslanci OZ prerokovali písomnú správu o použití dotácie na stolný tenis a zobrali ju šiestimi 

hlasmi na vedomie. 

 

K bodu 9: 

Poslanci OZ prerokovali žiadosť o poskytnutie dotácie pre TJ ŠM Dulova Ves a dotáciu vo výške 

4817 Eur schválili šiestimi hlasmi za. 

 

K bodu 10: 

Poslanci OZ prerokovali plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2019.  

František Ivanecký navrhol doplniť kontrolu čerpania rozpočtu na 1. polrok 2019 do 31. 8. 

2019.  



Tomáš Dzurenda navrhol presunúť termín úlohy kontrola pripravenosti na zimnú údržbu do 

31. 10. 2019. 

Poslanci schválili plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 2019 s doplnením 

úlohy a zmenou termínu úlohy šiestimi hlasmi za. 

 

K bodu 11: 

Poslanci OZ prerokovali správu o kontrole vybraných zmluvných vzťahoch a dodržiavanie 

zákona o verejnom obstarávaní a zobrali ju šiestimi hlasmi na vedomie.  

Za návrh na uloženie povinnosti pri preplácaní faktúr požadovať predloženie súpisu 

vykonaných prác s podpisom zodpovedného pracovníka, ktorý vykonávané práce prevzal, 

hlasovalo šesť poslancov. 

 

K bodu 12: 

Poslanci OZ prerokovali správu o vykonaní kontroly vyúčtovania dotácie poskytnutej ZKSS-

Dulova Ves a zobrali ju šiestimi hlasmi na vedomie. 

 

K bodu 13: 

Poslanci OZ prerokovali návrh kritérií na poradovník pre prijímanie detí do MŠ a čiastočnú 

úhradu nákladov, návrh zobrali šiestimi hlasmi na vedomie. 

 

K bodu 14: 

Návrh na schválenie zavedenia pravidelnej linky MHD v minimálnom rozsahu poslanci schválili 

šiestimi hlasmi za. 

 

Návrh na prepracovanie web stránky obce poslanci schválili šiestimi hlasmi za. 

 

Poslanci schválili šiestimi hlasmi za vypracovanie projektovej dokumentácie na cesty 

a chodníky v časti Vlčie Doly do výšky 3000 Eur. 

 

Ďalej schválili vypracovanie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu strechy v Materskej 

škole vrátane jej zateplenia šiestimi hlasmi za. 

 

Martin Bednár sa vzdialil z rokovacej miestnosti. 

Tomáš Dzurenda sa vzdialil z rokovacej miestnosti. 

 



Návrh na schválenie zamestnania  jedného pracovníka z rozpočtu obce ako koordinátora 

a dvoch pracovníkov s pomocou podpory Úradu práce cez § 50j poslanci schválili piatimi 

hlasmi za. 

 

Tomáš Dzurenda sa vrátil do rokovacej miestnosti. 

 

Návrh Aleny Ňachajovej na vypracovanie architektonickej štúdie na budovu obecného úradu 

za cca 4500 Eur poslanci neschválili, dvaja boli za (Alena Ňachajová, Katarína Jakubiková), 

jeden bol proti (Tomáš Dzurenda), dvaja sa hlasovania zdržali (František Ivanecký, Stanislav 

Leško). 

K bodu 15: 

Stanislav Leško podal interpeláciu, kedy schválime VZN o pohrebníctve, ktoré bolo zrušené. 

Starostka odpovedala, že návrh textu má, problém je v pasportizácii hrobových miest. Dá to 

spracovať nejakej spoločnosti. 

 

K bodu 16: 

Dodatok k pracovnému poriadku zamestnancov poslanci zobrali piatimi hlasmi na vedomie. 

 

Žiadosť TJ ŠM stolnotenisového oddielu na využívanie priestorov sály kultúrneho domu na 

tréningy a súťaže, poslanci schválili piatimi hlasmi za. 

 

Poslanci prerokovali žiadosť občanov o dobudovanie chodníka smerom na Kokošovce. 

Dohodnuté bolo oslovenie projektanta na vypracovanie projektovej dokumentácie. Do 

realizácie požiadať policajný zbor o častejšie meranie rýchlosti v tomto úseku. Rovnako sa 

prerokovalo dobudovanie chodníka smerom na Záborské. 

 

Poslanci OZ prerokovali žiadosť o presunutie zmrzliny od občanov. Dohodnuté bolo osadenie 

zábran, aby autá nemohli parkovať pozdĺž celého parku, prehodnotenie zmluvy z hľadiska 

záberu miesta. 

 

Tomáš Dzurenda apeloval na kolegov, aby vyzvali p. Bednára aby sa vzdal mandátu, pretože 

odišiel zo zasadnutia.  

 

K bodu 17: 

Starostka obce zopakovala prijaté uznesenia z obecného zastupiteľstva.  

Z dôvodu odchodu Martina Bednára, poslanci zmenili uznesenie o určení overovateľov 

zápisnice, určili Katarínu Jakubikovú a Stanislava Leška štyrmi hlasmi za (Katarína Jakubiková, 



František Ivanecký, Tomáš Dzurenda, Alena Ňachajová), jeden sa hlasovania zdržal (Stanislav 

Leško). 

K bodu 18: 

Starostka obce poďakovala všetkým prítomným za účasť na zasadnutí. 

 

V Dulovej Vsi 10. 6. 2019 

 

Ing. Barbora Ježiková     Overovatelia: 

    starostka obce     Katarína Jakubiková  ................................ 

       Stanislav Leško            .................................. 

 

 

 

 

 

 

 

 


